
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. juli 2020 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1480 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares forelø-

bigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 1480:  

”Det blev på saŵrådet deŶ 30/6-2020 om besøgsrestriktioner flere gange nævnt, at  

ministeren har indgået en politisk aftale omkring genåbningen af landets  

plejehjem, og den efterfølgende bekendtgørelse er udformet på baggrund af  

denne aftale, må vi forstå. Ministeren bedes oplyse, hvilke partier der har været  

inviteret til drøftelser om genåbningen og i forlængelse heraf begrundelsen for, at  

ŵiŶistereŶ ikke har øŶsket at drøfte geŶåbŶiŶgeŶ ŵed alle FolketiŶgets partier.” 

 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperioden er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for 

fristen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo august 2020. 
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